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Zápisnica zo zasadnutia Snemu SAV, 

ktoré sa konalo dňa 21. mája 2024 (utorok) od 10:30 hod. v aule SAV  

v priestoroch Jedálne a spoločenského centra v areáli SAV na Patrónke v Bratislave 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Neprítomní ospravedlnení: M. Barteková, I. Broska, J. Gálik, Ľ. Košťál, A. Luptáková, D. Pucherová, Z. 

Timčíková, P. Zahorec 

Neprítomní neospravedlnení: L. Hluchý, D. Dalberg, M. Chochol, M. Muránsky 

Prizvaní: členovia Predsedníctva SAV, vedúci Úradu SAV, vedúca sekretariátu predsedu SAV, vedúca 

referátu pre komunikáciu a médiá Ú SAV, riaditeľky a riaditelia organizácií SAV 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Voľba pracovných komisií (mandátovej, návrhovej, volebnej), zapisovateľa a overovateľa 

4. Kontrola plnenia uznesení Snemu SAV a kontrola správnosti zápisnice 

5. Informácia o aktuálnej situácii 

6. Doplňovacie voľby externého člena VR SAV 

7. Prerokovanie Zásad systému výkonnostných zmlúv 

8. Informácia o rozpise rozpočtu SAV na rok 2024 v zmysle snemom schválených zásad 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie  snemu  otvoril  a  viedol  predseda  snemu  Ľ.  Kľučár.  V  úvode  prítomných  informoval,  že 

verejnosť zasadnutia je zabezpečená priamym prenosom na platforme YouTube. Zároveň upozornil, 

že  zasadnutie  je  nahrávané  a záznam  bude  zmazaný  po  kontrole  správnosti  zápisnice  na  ďalšom 

zasadnutí  snemu. Ďalej  uviedol,  že  výbor  snemu na  svojom zasadnutí diskutoval občasný problém 

spojený s identifikáciou členov snemu pri prezenčnom zasadnutí, čo je veľmi dôležité pri hlasovaní. 

Stáva sa, že na zasadnutiach snemu sú prítomní aj zastupujúci za členov snemu, resp. riaditelia bez 

práva hlasovať,  ktorí  ale môžu zahlasovať omylom, alebo môžu byť  zarátaní  k nehlasujúcim. Preto 

výbor snemu navrhuje, že pripraví jednoduché pravidlá zasadacieho poriadku členov snemu a iných 

hostí počas prezenčného zasadania snemu tak, aby sa predišlo zbytočným omylom a nedorozumeniam 

pri hlasovaní. 

 

K bodu 2 

K návrhu programu zasadnutia snemu neboli vznesené žiadne pripomienky a program bol hlasovaním 

schválený. 
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K bodu 3 

Za zapisovateľku schválil snem D. Antolovú a za overovateľa zápisnice R. Passiu.  

Pracovné komisie boli zvolené v nasledovnom zložení: 

Mandátová komisia M. Kadúc (predseda), M. Dubovický, V. Hvozdíková  

Návrhová komisia: A. Kalistová (predsedníčka), K. Nemoga, J. Sedlák 

Hlavná volebná komisia: R. Passia (predseda), K. Gmucová, Ľ. Kľučár 

Volebná subkomisia pre I. komoru: K. Gmucová (predsedníčka), M. Jakubík, S. Gabáni   

Volebná subkomisia pre II. komoru: Ľ. Kľučár (predseda), Z. Sulová, Š. Faix 

Volebná subkomisia pre III. komoru: R. Passia (predseda), B. Lášticová, L. Benediková 

 

K bodu 4 

V rámci  kontroly  plnenia  uznesení  Ľ.  Kľučár  konštatoval,  že  neeviduje  žiadne  nesplnené uznesenia 

snemu a žiadne uznesenie nie  je  aktuálne v plnení.  K správnosti  zápisnice  z posledného  zasadnutia 

snemu,  ktoré  sa  konalo  7.  decembra  2023,  neboli  vznesené  žiadne  pripomienky.  Snem  následne 

schválil Uznesenie č. 1, ktorým berie na vedomie kontrolu správnosti zápisnice z predchádzajúceho 

zasadania snemu a kontrolu plnenia uznesení.   

 

K bodu 5 

Predseda akadémie P. Šajgalík predniesol informáciu o aktuálnej situácii v SAV. Uviedol, že na pozícii 

vedúceho Úradu SAV došlo k zmene, po riadnom výberovom konaní túto pozíciu zastáva Ing. Henrich 

Krejča.  

V dňoch  13.  –  17.  mája  2024  sa  v Bratislave  konal  festival  STARMUS  VII,  ktorého  hlavným 

organizátorom  bol  ESET  a SAV  bola  spoluorganizátorom.  Predseda  poďakoval  organizátorom 

a všetkým, ktorí sa na usporiadaní úspešného podujatia podieľali. 

Uskutočnilo sa stretnutie so štátnym tajomníkom Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže 

SR  (MŠVVaM SR), ktorý sa pozitívne vyjadril o  spoločných výskumných  jednotkách SAV a univerzít, 

ktoré sa majú vytvoriť. S A. Sábelovou, štátnou tajomníčkou podpredsedu vlády SR pre Plán obnovy a 

odolnosti a využívanie eurofondov, rokovali členovia predsedníctva o pripravovaných výkonnostných 

zmluvách. Na základe  rokovania ministerstvo navýšilo  sumu o 1 milión Eur a na úpravu areálu SAV 

vyčlenilo ďalších 200 000 Eur. Následne prišla  informácia o  navýšení prostriedkov na výkonnostné 

zmluvy o ďalších 6 miliónov Eur,  takže aktuálne  je na  túto položku na rok 2024 vyčlenených 12,47 

milióna Eur. Predpokladaný rozpočet na roky 2025 a 2026 sa nezmenil. 

V rámci realizácie projektu vysoko výkonného superpočítača Perún padlo finálne rozhodnutie a dňa 

21. 5. 2024 bolo zverejnené verejné obstarávanie na jeho zakúpenie. 

V dňoch 2. a 3. mája 2024 sa uskutočnilo stretnutie členov predsedníctva SAV so zástupcami Akadémie 

vied ČR. Delegácie diskutovali o viacerých otázkach vedy, o systémoch hodnotenia pracovísk AV ČR a 

SAV, ako aj o možnostiach spolupráce. Dohodli sa na vyhlasovaní výziev na spoločné projekty, ktoré 

budú zverejňované raz ročne.   

V diskusii  sa  B.  Lášticová  opýtala,  aká  je  predstava  predsedníctva  o spoločných  výskumných 

jednotkách s univerzitami. Predseda SAV odpovedal, že sa predpokladá vznik tímov, na ktoré budú po 
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schválení hodnotiacim panelom vyčlenené prostriedky (napr. 200 000 Eur/rok). Tímy budú uvedeným 

panelom hodnotené aj priebežne a cieľom je získavať významné granty (napr.  ERC). 

Po skončení diskusie snem schválil Uznesenie č. 2, ktorým zobral na vedomie informáciu o aktuálnej 

situácii v SAV prednesenú predsedom SAV.  

 

K bodu 6 

Program zasadnutia snemu pokračoval doplňovacími voľbami na uvoľnené miesto externého člena 

Vedeckej  rady  SAV  (VR  SAV).  Predseda  snemu  krátko  informoval  o jednom doručenom návrhu  na 

kandidáta a o obsahu kandidatúry. Kandidátom na externého člena VR SAV bol rektor Univerzity Pavla 

Jozefa Šafárika v Košiciach prof. MUDr. Daniel Pella, PhD., ktorý je lekár, učiteľ aj vedec s kvalitnými 

vedeckými výstupmi. Jeho kandidatúru navrhla akademická obec Centra biovied SAV, v. v. i. Predseda 

volebnej komisie R. Passia pripomenul základné informácie o spôsobe hlasovania, spôsobe sčítavania 

hlasov a o podmienkach zvolenia. Následne bol voľbou po komorách D. Pella zvolený za externého 

člena VR SAV priemerným percentuálnym podielom kladných hlasov z komôr 77,78 % (počítané zo 

všetkých  členov snemu).  

Výsledok volieb snem schválil Uznesením č. 3 a následne Uznesením č. 4 potvrdil zvolenie D. Pellu za 

externého člena Vedeckej rady SAV pre funkčné obdobie 2021 – 2025 a poveril predsedu snemu, aby 

ho vymenoval do funkcie.  

 

K bodu 7  

Člen  predsedníctva  T.  Hromádka  predstavil  víziu  výkonnostných  zmlúv,  aktuálne  je  v rámci  tohto 

programu na rok 2024 od Úradu vlády SR vyčlenených takmer 12,5 milióna Eur. Polovica financií pôjde 

na  financovanie  formou  výkonnostných  zmlúv,  40  %  na  rozvoj  infraštruktúry,  najmä  na  pavilón 

spoločenských vied a areál SAV, 5 % je určených na podporné programy a 5 % na integráciu v. v. i. Prvé 

hodnotenie plnenia cieľov stanovených vo výkonnostných zmluvách sa uskutoční v roku 2026, dovtedy 

budú inštitúcie dostávať pridelené financie. Od roku 2027 budú inštitúcie dostávať financie na základe 

splnenia,  resp.  nesplnenia  vytýčených  parametrov.  Zmluvy  by  mali  byť  podpísané  do  začiatku 

septembra  2024,  predtým  ešte  prebehnú  rokovania  s radou  riaditeľov,  následne  podpíše  P SAV 

zmluvu s VAIA a potom s jednotlivými v. v. i. Z navrhnutých parametrov si inštitúcie vyberú tie, ktoré 

sa zaviažu plniť. Povinný bude parameter „významné výstupy“ a celý parameter „kvalitné riadenie“. 

Z ostatných skupín si každá  inštitúcia vyberie dva parametre a s panelom pre dané oddelenie vied, 

ktorý bude zároveň aj monitorovať plnenie zmlúv, dohodne záväzné ukazovatele.  

V diskusii sa I. Lacík opýtal či bude k dispozícii vzor zmlúv a akým spôsobom budú financie uvoľňované. 

Či po podpise zmluvy organizáciou, alebo až po podpise zmlúv všetkými inštitúciami. M. Radvanský 

potvrdil,  že  vzor  zmlúv  bude  vypracovaný  a uviedol,  že  inštitúcie  už  boli  oslovené,  aby  pripravili 

indikatívny návrh použitia financií. SAV musí poslať indikatívne čerpania financií do 30. 5. 2024, aby 

bolo možné  podať  žiadosť  o rozpočtové  opatrenie.  Financie  budú  organizáciám  pridelené  formou 

Dodatku k zmluve o poskytnutí prostriedkov inštitucionálnej formy podpory výskumu a vývoja a budú 

posielané v alikvótach každý mesiac. V roku 2025 a 2026 už bude financovanie jednoduchšie, finančné 

prostriedky  budú  súčasťou  kapitoly  SAV.  V rámci  rozvoja  infraštruktúry  je  prioritou  pavilón 

spoločenských vied, ktorý sa ale nezačne realizovať v roku 2024 ani 2025. Preto budú takto vyčlenené 

prostriedky použité najmä na opravy a rekonštrukcie a časť financií pôjde aj na ústavy. Ak by finančné 



4 
 

prostriedky prišli až po 30. 6. 2024, bude ich možné čerpať do konca marca 2025. Hlavným úmyslom 

P SAV je nechať čerpanie prostriedkov určených na výkonnostné zmluvy plne na jednotlivé inštitúcie. 

S. Pastoreková poďakovala predsedníctvu za vyrokovanie a realizáciu výkonnostných zmlúv a opýtala 

sa, či budú riaditelia informovaní o sume, ktorá bude ústavom pridelená a kedy to bude upresnené. 

M.  Radvanský  odpovedal,  že  ústavy  dostali  alokáciu  na  90 % prostriedkov  a pridelené  sumy  sa  už 

nebudú výrazne meniť. F. Simančík doplnil, že ústavy dostali informáciu o pridelení prostriedkov, ku 

ktorým si majú naplánovať  indikatívne použitie, a že financie  (6 miliónov Eur), ktoré vláda uvoľnila 

dodatočne,  nebudú  ústavom  prerozdelené  formou  výkonnostných  zmlúv,  ale  formou  pridelenia 

ústavom na rôzne investičné akcie.   

T. Hromádka doplnil, že nie  je povinnosťou inštitúcie podpísať výkonnostnú zmluvu. V tom prípade 

dostane  svoj  klasický  rozpočet.  Ľ.  Kľučár  sa  opýtal,  ako  budú  použité  financie  v prípade,  ak  ústav 

nepodpíše  výkonnostnú  zmluvu  alebo  v budúcnosti  nesplní  určené  parametre.  M.  Radvanský 

odpovedal,  že  nevyčerpané prostriedky  sa  prerozdelia medzi  ostatné ústavy  alebo  sa  použijú  inak 

podľa  rozhodnutia  predsedníctva.  Druhú  otázku  smeroval  Ľ.  Kľučár  na  formovanie  hodnotiacich 

panelov. T. Hromádka uviedol, že panely budú pozostávať z podpredsedu pre príslušné oddelenie vied, 

ďalšieho  člena  predsedníctva  pre  príslušné  oddelenie  vied,  zahraničného  experta,  zástupcu  VAIA 

a zamestnanca SAV povereného agendou výkonnostných zmlúv a ich členov bude schvaľovať P SAV.  

B.  Lášticová  ocenila  prácu  P  SAV  na  príprave  zmlúv  a opýtala  sa  na  plánované  ukazovatele.  Po 

podpísaní výkonnostných zmlúv ústav v podstate súťaží sám so sebou, a preto chcela vedieť, ako bude 

ošetrené,  aby  sa  ústavy  nepodhodnocovali  a či  nebudú  stanovené  štandardy  pre  všetky  v.  v.  i.  T. 

Hromádka uviedol, že každá v. v.  i.  si bude musieť stanoviť vlastné ukazovatele, pričom by sa mali 

orientovať podľa výsledkov poslednej akreditácie ústavov. Ústavy, ktoré boli hodnotené ako  A alebo 

A/B by si mali udržať štandard, ústavy hodnotené ako B a B/C by sa v danom ukazovateli mali zlepšiť 

napr. o 10 %. Práve o tom budú vyjednávať s panelmi.   

B. Lášticová vyzdvihla, že sa bude vyvíjať tlak na spájanie ústavov a opýtala sa, ako to bude prebiehať. 

Spájanie  by  nemalo  byť  len  o dohode  dvoch  riaditeľov,  malo  by  ísť  o strategické  rozhodnutie 

predsedníctva a celej SAV. T. Hromádka uviedol,  že ústavy, ktoré sa budú spájať,  či už dobrovoľne 

alebo povinne, dostanú prostriedky navyše. Na Úrade SAV bude vyčlenená podporná kapacita na túto 

agendu. M. Radvanský uviedol, že financie na motiváciu k spájaniu budú zhruba vo výške prostriedkov 

vyčlenených na výkonnostné zmluvy, čo nie je zanedbateľná položka a mala by ich motivovať.  

D. Škobla sa opýtal, prečo  ide v prípade výkonnostných zmlúv o financovanie zo štátneho rozpočtu 

a nie  z Plánu  obnovy. M.  Radvanský  uviedol,  že  ide  o financovanie  na  základe  Národnej  stratégie 

výskumu, vývoja a inovácií, čo garantuje, že financovanie bude dlhodobejšie a nebude viazané len na 

Plán obnovy. F. Simančík doplnil, že zámerom Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií bolo, aby 

financovanie nebolo viazané na EÚ, ale na štátny rozpočet, lebo štrukturálne fondy a Plán obnovy majú 

limitované trvanie. Podmienkou uvoľnenia financií bolo zvýšenie výkonu inštitúcií, pričom stratégia je 

nastavená tak, že ak sa niektoré ústavy zlepšia len o niečo, dôjde v konečnom dôsledku k zlepšeniu 

a posunu celej SAV.   

M. Ťapajna sa opýtal, aké zlepšenia si majú naplánovať inštitúcie, lebo na predchádzajúcich poradách 

zazneli čísla okolo cca 10 %. T. Hromádka upresnil, že sa netreba viazať na konkrétne čísla, každý by si 

mal  naplánovať  reálne  ciele  tak,  aby  došlo  k zlepšeniu  ústavu  a  o zlepšení  bude  potom  musieť 
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presvedčiť hodnotiaci panel. Ústavy budú zároveň vedieť, o koľko financií prídu, keď nesplnia daný 

parameter.  

I. Broska sa opýtal, čo sa rozumie po pojmom internacionalizácia prostredia. Členovia predsedníctva 

uviedli, že ústavy si musia samé vyhodnotiť, čo pre nich internacionalizácia znamená, a následne aj 

presvedčiť panel, že došlo k zlepšeniu. 

M. Nosko sa opýtal, aký je predpoklad, že uvedené financovanie bude pokračovať aj po roku 2026. 

T. Hromádka je optimistický, lebo ide o financie viazané na štátny rozpočet a nie na Plán obnovy, ktorý 

v roku 2026 končí. F. Simančík doplnil, že schválenie národnej stratégie bolo podmienkou financovanie 

Plánu obnovy z EÚ, čo dáva určitú záruku jej pokračovania. 

Keďže  v diskusii  už  nezazneli  žiadne  ďalšie  otázky,  snem  schválil  Uznesenie  č.  5,  podľa  ktorého 

prerokoval Návrh zásad systému výkonnostných zmlúv bez pripomienok. 

 

K bodu 8 

Informáciu  o  rozpise  rozpočtu  SAV  na  rok  2024  v  zmysle  snemom  schválených  zásad  podal 

M. Radvanský. K predpokladaným príjmom uviedol, že potenciálny kupujúci nakoniec odstúpil od kúpy 

budovy na Kramároch. Otázkou je, ako ďalej postupovať, či sa budovu pokúsiť opäť predať, alebo ju 

revitalizovať  a prenajať.  Po  predaji  by  bol  pravdepodobne  problém  získané  prostriedky  použiť  do 

konca  roka, pretože  sú účelovo viazané a projekt pavilónu spoločenských vied nie  je  rozpracovaný 

natoľko,  aby  sa  mohol  začať  v dohľadnej  dobe  realizovať.  K rozpočtu  uviedol,  že  na  rok  2024  je 

vyčlenených 2,5 milióna Eur na kapitálové výdavky. Preto boli niektoré položky znížené, napr. súťažné 

financovanie. Výdavky na réžiu sú nastavené relatívne vysoko,  lebo nebolo vopred jasné, aké budú 

reálne.  Rezerva  je  vyčlenená  aj  pre  Úrad  SAV,  ktorý  by  mal  prejsť  na  nový  ekonomický  systém. 

V ďalšom období budú do rozpočtu začlenené aj výkonnostné zmluvy. 

M.  Jakubík  sa  opýtal,  v čom  spočíva  navýšenie  rozpočtu  zo  113 miliónov  Eur  v roku  2023  na  125 

miliónov v roku 2024. M. Radvanský uviedol, že ide prevažne o valorizáciu. F. Simančík doplnil, že na 

„teplo“  je  vyčlenených  6  miliónov  Eur,  oproti  1,6  miliónom  v minulosti.  To  môže  byť  zdrojom 

rezervných financií na rekonštrukciu budov a iné výdavky, lebo momentálne má SAV dobre nastavené 

zmluvy s dodávateľmi energií. 

M. Ťapajna sa informoval, či nie je možné použiť nedočerpanú položku na „teplo“ koncepčnejšie ako 

v roku  2023,  keďže  sa  predpokladá,  že  dôjde  k úspore  a prostriedky  by  mohli  byť  organizáciám 

uvoľnené skôr. M. Radvanský súhlasil a uviedol, že riaditelia budú o predpokladanom uvoľnení financií 

informovaní skôr ako v roku 2023. 

I.  Lacík  sa  opýtal,  či  by  nebolo  možné  pripraviť  projekty  na  čerpanie  vyčlenených  kapitálových 

prostriedkov ústavmi. M. Radvanský súhlasil, že kapitálové výdavky sú dlhodobo podhodnotené. Zatiaľ 

sú vyčlenené financie určené najmä na technickú infraštruktúru, ale vie si predstaviť aj ich čerpanie na 

vedeckú infraštruktúru. 

Snem schválil Uznesenie č. 6, ktorým berie na vedomie informáciu o rozpise rozpočtu SAV na rok 2024.  

 

K bodu 9 

V úvode bodu Rôzne predseda snemu predstavil problematiku volieb nového P SAV. Do zasadnutia 

snemu  v septembri  by  mala  byť  objasnená  problematika  zloženia  a počtu  členov  budúceho 
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predsedníctva. Podľa aktuálneho modelu bude najskôr zvolený predseda SAV, následne bude nový 

predseda  a  akademické  obce  inštitúcií  nominovať  ďalších  členov,  ktorých  volí  snem.  Objavili  sa 

diskusie, či nie je vhodný čas na úpravu počtu členov P SAV. Jedným z navrhovaných modelov je, že 

predsedníctvo by mohlo pracovať v zložení predseda a štyria členovia z každého oddelenia vied, teda 

spolu 13 členov. Doplnil, že podľa aktuálnej legislatívy sa mení aj počet členov Vedeckej rady SAV, na 

ktorú prešli niektoré kompetencie snemu. Tvorba vedeckej rady už bude v kompetencii nového snemu 

a  bude  prebiehať  v roku  2025.  M.  Venhart  upozornil,  že  vzhľadom  na  nové  pomery  volených  a 

menovaných členov VR treba voliť takých členov, ktorí sa zasadnutiach VR budú aktívne zúčastňovať. 

M.  Radvanský  doplnil,  že  aktuálne  sa  rieši  návrh  na  zmenu  spôsobu  odmeňovania  členov 

predsedníctva. Z toho vyplynula aj diskusia o potrebnom počte jeho členov, ku ktorej sa už vyjadrili 

členovia aktuálneho predsedníctva, výbor snemu a rada riaditeľov. Zmenu počtu členov P SAV môže 

vykonať snem schválením tejto zmeny v Štatúte SAV.    

  

K bodu 10 

Predseda  snemu  Ľ.  Kľučár  sa  prítomným  poďakoval  za  aktívnu  účasť,  pripomenul,  že  nasledujúce 

zasadnutie snemu bude v druhej polovici septembra, a o 12:45 ukončil zasadnutie snemu. 

 

 

V Bratislave, 31. mája 2024 

 

 

Zapísala: D. Antolová 

Overil: R. Passia 

 

Ľuboš Kľučár 

predseda Snemu SAV 



7 
 

Príloha č. 1  

 

Uznesenia prijaté na zasadnutí Snemu SAV dňa 21. mája 2024  

 

Uznesenie č. 1   

Snem SAV berie na vedomie kontrolu  správnosti  zápisnice  z predchádzajúceho zasadania  snemu a 

kontrolu plnenia uznesení.   

 

Uznesenie č. 2   

Snem  SAV  berie  na  vedomie  informáciu  o  aktuálnej  situácii  v  SAV  prednesenú  predsedom  SAV 

P. Šajgalíkom.  

 

Uznesenie č. 3   

Snem SAV schvaľuje výsledky volieb externého člena Vedeckej rady SAV pre funkčné obdobie 2021 – 

2025:  

Meno a priezvisko   Inštitúcia  

Súčet percentuálnych podielov 

kladných hlasov z komôr delený  

počtom komôr  

prof. MUDr. Daniel Pella, PhD. 
Univerzita Pavla Jozefa Šafárika 

v Košiciach 
77,78 % 

 

Uznesenie č. 4   

Snem SAV  zvolil  za  externého  člena Vedeckej  rady  SAV pre  funkčné obdobie  2021 – 2025  rektora 

Univerzity  Pavla  Jozefa  Šafárika  v Košiciach,  prof. MUDr.  Daniela  Pellu,  PhD.  a  poveruje  predsedu 

Snemu SAV, aby ho do funkcie vymenoval.  

 

Uznesenie č. 5   

Snem SAV prerokoval Návrh zásad systému výkonnostných zmlúv prednesený T. Hromádkom a nemá 

k nemu pripomienky. 

 

Uznesenie č. 6  

Snem  SAV  berie  na  vedomie  informáciu  o rozpise  rozpočtu  SAV  na  rok  2024  prednesenú 

M. Radvanským.  

 

 


